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Αθήνα, 3-5-2022 

 

Προς τον Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης 

 

ΚΑΤΑΘΕΤΩ 

Ως Αναφορά την υπ’ αριθμόν Α.Π.:1013/13-4-2022 Επιστολή της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 

Φωτογράφων αναφορικά με «την εφαρμογή του Νόμου 4821/2021 για την ηλεκτρονική 

αίτηση χορήγησης αδειών οδήγησης», την οποία επισυνάπτω ως σχετικόν,  και παρακαλώ 

τον αρμόδιο Υπουργό να απαντήσει κατά το άρθρο 125 του Κανονισμού της Βουλής. 

 

 

Ο Αναφέρων Βουλευτής 

Δημήτρης Μπιάγκης 

 

 

Βουλευτής Κέρκυρας 

Κίνημα Αλλαγής 
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Από : ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΦΩΤΟΓΡΑΦΩΝ  

Προς : Υπουργό Ψηφιακής Πολιτικής Διακυβέρνησης  

Κοινοποίηση: ΓΣΕΒΕΕ 

ΘΕΜΑ : Εφαρμογή του νόμου 4821/2021 για την ηλεκτρονική αίτηση χορήγησης αδειών 

οδήγησης 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ η Πανελλήνια Ομοσπονδία Φωτογράφων θέλει  να σας ενημερώσει  

ότι μετά την συνάντηση που είχαμε με τον Διευθυντή του Γραφείου σας κ. Κωνσταντίνο 

Χαμπίδη, τον Φεβρουάριο, περιμένουμε μία απάντηση για το πότε θα εφαρμοστεί ο νόμος 
4821/2021 και το άρθρο 32. Ακόμα αυτή η απάντηση δεν μας έχει δοθεί για αυτό 

απευθυνόμαστε σε εσάς προσωπικά για να μας ενημερώσετε πότε θα εφαρμοστεί ο νόμος.  

Γνωρίζουμε ότι το https://myphoto.gov.gr είναι τεχνικά πλήρες και λειτουργικό και αποτελεί  

ένα σημαντικό κρίκο στην όλη διαδικασία που θα εξασφαλίσει έως και μηδενικές απορρίψεις  

των φωτογραφιών, μιας και οι φωτογραφίες που στέλνουν οι πολίτες από μόνοι τους δεν  

καλύπτουν στην πλειονότητα τους τις αναγκαίες τεχνικές προδιαγραφές, όπως έχει  

αποδειχθεί και από την προηγούμενη εμπειρία μας στις φωτογραφίες Διπλωμάτων και  

Διαβατηρίων. Εισάγοντας τις φωτογραφίες και την υπογραφή εμείς στο σύστημα θα 

υπάρχουν μηδενικές απώλειες για το ελληνικό δημόσιο και πάταξη της παραοικονομίας.   

Επειδή η μη εφαρμογή του νόμου δημιουργεί δίκαιο σε βάρος των φωτογράφων αλλά και 

του ελληνικού δημοσίου, αναμένουμε από εσάς προσωπικά μία άμεση συνάντηση και 

απάντηση. 

Με εκτίμηση 

 




